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Abstract (en)
[origin: CA2023770A1] The invention concerns a device for the ventilation of fast-moving lift cages (1), in which the ventilation during the travel with
closed doors takes place through primary air openings (8.1, 9.1) present in a respective trough in the upper and lower parts of the cage body. The
air flowing in at excess pressure is relieved and smoothed in steps in ventilation systems (8, 9) and gets free of draughs and noiselessly into the
interior of the cage. The ventilation of the lift cage takes place through the ventilation system (8 or 9), which is at the rear seen in direction of travel,
since the ventilation systems (8, 9) are flowed through in both directions. (Fig. 1)

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung für die Belüftung von schnellaufenden Aufzugskabinen (1) bei denen die Belüftung während der Fahrt
mit geschlossenen Türen durch die im oberen und unteren Teil des Kabinenkörpers je in einer Mulde vorhandenen Primär-Luftöffnungen (8.1,
9.1) erfolgt. Die mit Ueberdruck einströmende Luft wird in Lüftungssystemen (8, 9) stufenweise entspannt und beruhigt und gelangt zugfrei und
geräuschlos in das Kabineninnere. Die Entlüftung der Aufzugskabine erfolgt durch das, in Fahrtrichtung gesehen, rückseitige Lüftungssystem (8
oder 9), da die Lüftungssysteme (8, 9) in beiden Richtungen durchströmt werden.
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